
267/2017 w sprawie budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2018 rok  

 

Zgłoszona przez Panią Wiolettę Drzewińską interpelacja podczas XLVI sesji Rady Powiatu  

w Myśliborzu w dniu 18 grudnia 2017 roku.  

 

Treść zapytań: Dlaczego w budżecie na 2018r. nie ujęto środków finansowych przeznaczonych na 

szpitale w Dębnie i Barlinku? 

 

Treść odpowiedzi: Informuję, że projekt budżetu powiatu przygotowuje Zarząd Powiatu. 

 


